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Z A P I S N I K 
 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 16.2.2023 ob 18. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: g.Stanko Močnik, g.Rok Obid, g.Domen 

Uršič, g.Ivan Mavri, g.Stanko Gosar, ga.Monika Hadalin, g.Jure Magajne, g.Luka Podobnik, 

ga.Katja Kejžar, David Bašelj, g.Silvo Jeram, gdč. Patricija Tušar in g.Andraž Drešček 

ODSOTNI: ga.Mojca Mavri,  g.Jure Podobnik, ga.Nataša Štremfelj 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

g.Oton Lahajnar, ga. Mojca Gros in ga.Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: Gregor Novaković – LTO Laufar Cerkno, Nina Lipušček – Locus 

d.o.o. 

NOVINARJI:  Ivan Seljak  - Radio Odmev, Damijana Peternelj, Saša Dragoš - PN 
 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Pregled zapisnika in sklepov 2. redne seje z dne 17. 1. 2023  

3. Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno – prva obravnava  

4. Predstavitev in potrjevanje akcijskega načrta ukrepov v okviru Zelene sheme 

slovenskega turizma  

5. Odlok o spremembi Odloka o določitvi volilnih enot za volitve občinskega sveta 

občine Cerkno – prva obravnava  

6. Odlok o spremembi in dopolnitvi Statuta Občine Cerkno – prva obravnava  

7. Odlok o spremembi in dopolnitvi Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkno – prva 

obravnava  

8. Odlok o volitvah v svete krajevnih skupnosti na območju Občine Cerkno – prva 

obravnava  

9. Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave občine Cerkno – 

skrajšani postopek  

10. Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkno – predlog sklepa  

11. Odlok o spremembah in dopolnitvah 05 Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Cerkno  

12. Odlok o spremembi Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Cerkno – 

prva obravnava  

13. Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Regijski center 

za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o.  

14. Pobude in vprašanja 

 
 



Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter 

prebral predlog dnevnega reda. Predlagal je umik 7. in 10. točke dne dnevnega reda ter dejal, 

da bo za umik točk pojasnilo podal direktor občinske uprave. Točke dnevnega reda se 

ustrezno preštevilčijo.  

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil spremenjeni dnevni red občinske seje.   

                                                                                              (11 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Pregled zapisnika in sklepov 2. redne seje z dne 19. 1. 2023 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, če so kake pripombe glede zapisnika zadnje seje. Povedal je, 

da je bila na osnutek zapisnika podana pripomba, ki je bila upoštevana.   

Oton Lahajnar je podal poročilo o sprejetih sklepih zadnje seje. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil zapisnik in sklepe 2. redne seje občinskega sveta z dne 19.1.2023. 

  

                                                                                              (11 glasov ZA) 

               

Ad 3.:  Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno – prva obravnava 

   

Gregor Novaković je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter povedal, da je odlok 

potrebno uskladiti z obstoječo zakonodajo iz leta 2018.  

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok obravnavala, podala 

pripombe in predloge ter predlaga občinskemu svetu potrditev.  

Ivan Mavri je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki je odlok obravnaval 

in predlaga občinskemu svetu potrditev. Sicer pa je odbor v sami razpravi izpostavil kar nekaj 

vprašanj glede zavoda LTO. 

Monika Hadalin je vprašala glede 14. člena odloka, kjer so navedena področja iz katerih se 

financira zavod, za kakšne zneske gre. 

Gregor Novaković je dejal, da proračun pokriva na letni ravni 145.000 €. Turistična taksa se 

giblje nekje v višini 40 – 45.000 € na leto.  Sredstev iz naslova koncesijskih dajatev za 

prirejanje posebnih iger na srečo je cca 270.000 €. Veliko sredstev je zavod od leta 2019, kar 

so vodilna turistična destinacija, pridobili tudi iz javnih razpisov (170.000 € v zadnjih treh 

letih). 

Stane Gosar je vprašal koliko imajo lastnih prihodkov.  

Gregor Novaković je dejal, da približno 5 %. 

David Bašelj je vprašal kako odgovarja na kritiko, da niso vsi deležniki v občini enako 

zastopani. 

Gregor Novaković je dejal, da lahko navede primer iz prakse in sicer gre veliki meri za to, 

koliko so posamezna društva pripravljena sodelovati in v preteklosti so pokrili vse krajevne 

skupnosti. Ko so pridobili sredstva za digitalizacijo, je najprej stopil do muzeja, z vprašanjem, 

če bi digitalizirali PB Franjo, ki sodi v okvir TD Novaki. Dobil je odgovor, da ne vidijo 

potrebe po digitalizaciji. Iskali so druge rešitve in so digitalizirali arheološki park Divje babe, 

Bevkovo domačijo in cerkev Janeza Krstnika v Šebreljah. 



Stanko Močnik je vprašal kakšni so finančni učinki tega odloka. 

Gregor Novaković je pojasnil, da gre predvsem za uskladitev z zakonodajo. 

Monika Hadalin je vprašala, če vidijo kje možnost povečanja lastnih prihodkov, saj 5% ni 

prav veliko. 

Gregor Novaković je dejal, da vidi možnost predvsem v Divjih babah, kjer so se prihodki v 

treh letih že povišali, na račun zvišanja vstopnih kart. Sicer pa ni cilj javnih zavodov, da 

ustvarjajo dobičke. Možnost pridobivanja sredstev vidi tudi v pridobivanju nepovratnih 

sredstev.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil pred leti tudi sam direktor LTO-ja in zadeve dobro 

pozna, saj je bilo takrat 40 - 50.000 € neplačanih računov, zaradi takratnega neposluha občine; 

zato mora zavod nujno imeti podporo občine. Dejstvo je, da zavod s prodajo raznih 

spominkov in vstopnic, ne more pridobiti prav veliko sredstev. Po zgledu drugih občin, je 

LTO-ju potrebno dati prostor, da lahko dela. 

Ivan Mavri je dejal, da mu je malo nerodno, ker prihaja iz Novakov, da ne bo izgledalo, kot 

da misli samo nase, vendar bi tudi, če bi prihajal iz drugje, situacijo videl na način, kot jo. 

Enako situacijo je čutiti tudi med ljudmi. TD Novaki je v krizi in misli, da jim je potrebno 

pomagati. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da lahko društvom ponudijo pomoč preko razpisov. Se je pa 

strinjal, da je za društva težko, vendar pa mora biti društvo najprej živo, potem pa se lahko kaj 

naredi. 

Ivan Mavri je dejal, da TD Železniki dobijo sredstva tudi na drug način, preko dajatev od 

nočitev. 

Luka Podobnik je dejal, da imajo drugačen odlok o turistični taksi. Sredstva pa so namenska. 

Ivan Mavri je bil mnenja, da če stvari ne tečejo, je potrebno pomagati.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se lahko pripravi predlog. 

Luka Podobnik je dejal, da gre za nek vzvod, preko katerega bi lahko vzpodbudili določena 

društva.  

Gregor Novaković je dejal, da situacijo glede zavoda v Železnikih pozna, saj je z njimi že bil 

na sestanku in imajo na voljo za promocijo in razvoj izredno malo sredstev. Vprašal je, če se 

jim zdi v redu, da Mestni muzej upravlja s PB Franjo.  

Silvo Jeram je dejal, da je verjetno iz tega naslova tudi kar nekaj prihodkov.  

Stanko Močnik je dejal, da so v zvezi s tem verjetno tudi stroški in se je tega potrebno 

zavedati. Nadaljeval je, da je veliko pripomb čez zavod, glede samega odprtja in npr. čez 

vikend sploh ni odprt.  

Gregor Novaković je dejal, da so na podlagi preteklih let oblikovali odprtje TIC-a tako, da je 

smiselno in se mu zdi neracionalno, da bi npr. čez vikend zaposlovali študenta, ki bi pomagali 

dvema ali trem turistom. Odprtje TIC-a je prilagojeno dejanskim razmeram oz. statističnim 

podatkom obiska. Sicer pa lahko turisti najdejo vse potrebne informacije na spletni strani.  

Monika Hadalin je vprašala kako je s popoldanskim časom med tednom. 

Gregor Novaković je pojasnil, da je TIC odprt do 15.ure. Velika večina obiskovalcev se 

giblje v dopoldanskem času.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da lahko to potrdi tudi on in pozimi je zelo malo obiska. 

Stanko Močnik je vprašal, če obstaja statistika obiska TIC-a. 

Gregor Novaković je dejal, da se ve kakšen je obisk TIC-a in obisk je večji v poletnih 

mesecih. Sicer pa sam obisk turistov predstavlja 5 % njihovega dela. 

Stanko Močnik je vprašal glede turistične takse ter iger na srečo, kak del dobijo. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da gre turistična taksa v celoti. Glede iger na srečo, pa je 

dejal, da to večina občin tolmači podobno in sicer, da so del turistične infrastrukture tudi 

kolesarske in pohodne poti ter ceste. Sicer pa občinski svet odloča, kam se bo denar namenil.  

Gregor Novaković je dejal, da se odlok glede financiranja ni spremenil nič in ostaja isti kot 

20. let nazaj.  



 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno  je potrdil Odlok o ustanovitvi Zavoda za turizem Cerkno 

v prvi obravnavi. 

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 4.:  Predstavitev in potrjevanje akcijskega načrta ukrepov v okviru Zelene sheme 

slovenskega turizma 

 

Gregor Novaković je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda. 

Ivan Mavri je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo, ki je akcijski načrt 

potrdil. Sicer pa je odbor razpravljal in podal nekaj predlogov. 

Patricija Tušar je dejala, da z zaprtjem bara pri Divjih babah ni več gostinske ponudbe ter 

vprašala, če se bo na tem kaj naredilo. 

Gregor Novaković je pojasnil, da je bilo obstoječe stanje tako, da je gospod, ki je gostinski 

lokal imel moral pridobiti soglasje ZVDK-ja, da bi lahko bil na lokaciji ter tudi še nekatera 

druga soglasja. Zavod za varstvo kulturne dediščine je dal zelo natančne smernice, kar se tiče 

postavitve gostinske ponudbe, saj gre za varovano območje in gostinske ponudbe praktično ni 

mogoče zagotoviti. Imeli so probleme celo s postavitvijo sanitarijev in so ga morali postaviti 

izven varovanega območja. Zunaj tega območja, pa se trenutno trudijo, da bi zagotovili 

določeno ponudbo.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da bo potrebno iskati rešitve izven tega območja.  

David Bašelj je vprašal, če je tudi mulatjera v varovanem območju ter če se bo lahko na tem 

mestu posegalo za gradnjo nove. 

Gregor Novaković je dejal, da je do jame in še malo nižje varovano območje.  

Mojca Gros je pojasnila, da ne gre samo za eno varovano območje, ampak jih je več. Glede 

poti pa je soglasje že pridobljeno.  

David Bašelj je glede BP Franja dejal, da je trenutna dostopnost taka, da ranljive skupine do 

nje ne morejo dostopati in če bodo v to pot posegali ne bo več tako edinstvena ter kako imajo 

namen to rešiti.  

Gregor Novaković je dejal, da je rešitev v digitalizaciji ponudbe.  

Monika Hadalin je predlagala, da bi morali razna predavanja organizirati v popoldanskem 

času in ne dopoldanskem. 

Gregor Novaković je dejal, da je v veliki meri večina takih dogodkov izpeljanih v 

popoldanskem času. Sicer pa se določeni dogodki, prilagodijo tudi določeni ciljni populaciji. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Akcijski načrt ukrepov v okviru Zelene sheme slovenskega 

turizma.   

                                                                                              (11 glasov ZA) 

 

 

Ad 5.:  Odlok o spremembi Odloka o določitvi volilnih enot za volitve občinskega sveta 

občine Cerkno – prva obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda. Razlog za spremembo je 

samo v tem, da se doda tudi naselje Travnik. 



Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije ter dejal, da predlaga 

občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o spremembi Odloka o določitvi volilnih enot za volitve 

občinskega sveta občine Cerkno v prvi obravnavi.   

                                                                                              (12 glasov ZA) 

 

Ad 6.:  Odlok o spremembi in dopolnitvi Statuta Občine Cerkno – prva obravnava 

 

Oton Lahajnar je nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda in dejal, da je odlok vezan na 

volitve in sicer na število članov svetov krajevnih skupnosti, ki bi jih glede na predlagani 

odlok zmanjšali. Člane v svete KS je v zadnjem času zelo težko dobiti, poleg tega je na 

kandidatnih listah potrebno upoštevati kvote, prebivalstvo se stara in iz vseh teh razlogov je 

težko zapolniti sestavo članov svetov KS. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok pregledala ter 

predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Rok Obid je vprašal, če še vedno ostane kvota ženske-moški. 

Oton Lahajnar je dejal, da ostane oz. je to vezano na zakon. 

Jure Magajne je dejal, da vidi problem v enakomerni porazdelitvi članov po posameznih 

krajevnih skupnostih ter tako posledično enakomerni razvoj krajevne skupnosti.  

Oton Lahajnar je dejal, da imajo namen sklicati sestanek predstavnikov svetov KS, da bodo 

lahko predebatirali zadevo. Sicer pa gre za stanje, ki se vleče še iz prejšnjih volitev in zadnje 

so samo še pokazale, kako težko je res dobiti ustrezno število članov sveta KS. Tako je bilo 

potrebno letos npr. izpeljati še nadomestne volitve, da so se sveti nekaterih KS popolnili.  

Župan Gašper Uršič je dodal, da tudi občine, ki so svoje odloke že spreminjale, na manjše 

število članov svetov KS, so imele probleme dobiti zadostno število članov. 

Ivan Mavri je dejal, da je ljudi dovolj, manjka pa motivacije in v času volitev je slišal precej 

mnenj, da se npr. ne splača biti v svetu, ker tako ali tako ne dosežejo ničesar. Problem vidijo v 

odtujenosti občine od ljudi.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da se s tem ne more strinjati in občina ljudem ni odtujena. 

Oton Lahajnar je dejal, da je zelo velik problem tudi staranje populacije, sicer pa vsak vidi 

svojo relacijo do občine.  

Silvo Jeram je bil mnenja, da je potrebno dobiti vzrok zakaj je do tega prišlo. Sicer pa so 

imeli tudi v njegovi krajevni skupnosti problem v enem od zaselkov, ko niso mogli dobiti 

zadostnega števila članov.  

Monika Hadalin je dejala, da se je pogovarjala z bivšimi predsedniki KS in kot veliko 

problem so izpostavljali to, da niso bili zadovoljni s sodelovanjem občinske uprave in 

informacije niso potekale kot bi morale (npr. za določene stvari, ki so se odvijale v posamezni 

KS) in člani posameznih KS bi morali dobiti občutek, da so slišani. Sicer pa se je kandidate 

iskalo zadnji dan, kar tudi predstavlja problem. Problem vidi v zastopanosti po vaseh in misli, 

da mora biti v svetu krajevnih skupnosti zadostno število članov, da deluje transparentno.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je zelo veliko odvisno od posameznega predsednika KS, 

koliko je aktiven in misli, da komunikacija kot taka ni bila nikoli problem. Zavedati se 

morajo, da kot predsedniki, s svojo izvolitvijo tudi prevzemajo določene odgovornosti.  

Monika Hadalin je dejala, da gre v veliko primerih tudi za zadeve, ko se čaka občino npr. 

odmera avtobusne postaje.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da občina pri tem gre nasproti, postopke pa je potrebno peljati 

v skladu z zakonodajo in zato trajajo.  



Andraž Drešček je dejal, da če je število članov v svetu KS manjše je tudi lažje delati.  

Stanko Močnik je vprašal, če so sveti krajevnih skupnosti odlok obravnavali ter je to 

problematiko potrebno rešiti najprej z njimi. Izpostavil je tudi problem razpršenosti zaselkov 

ter posledično enakomerne zastopanosti članov. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre za prvo branje odloka in se bo do drugega branja zadeve 

še uskladilo.  

Stanko Močnik je dejal, da naj sveti KS to obravnavajo ter podajo svoje soglasje k temu oz. 

naj sprejmejo ustrezne sklepe. 

Oton Lahajnar je bil mnenja, da bi morali biti tudi člani svetov KS bolj angažirani. 

Monika Hadalin je podala primer občine Škofja Loka, kjer sveti KS predlagajo projekte in 

potem o njih glasujejo ter imajo tako občutek, da so slišani.  

Oton Lahajnar je dejal, da mora priti taka pobuda s strani krajevne skupnosti. 

Domen Uršič je dejal, da če posameznik kandidira kot član sveta KS, s tem prevzema tudi 

določene odgovornosti in ne smejo biti pasivni. Poudaril je, da zadeve žal tečejo tako, da so 

vezane na zakonodajo in stvari ne tečejo tako hitro, kot bi si želeli in so žal pri tem zelo 

omejeni. Zavedati bi se morali, da vsi ki kandidirajo v prvi vrsti zagovarjajo zakonitost.  

Monika Hadalin je dejala, da bo gotovo vsak razumel, da so postopki dolgotrajni.  

Ivan Mavri je dejal, da je dejstvo, da se vasi praznijo in zavedati bi se morali, da je občinska 

uprava in občinski svet v službi naroda in dejstvo je, da s tem občani niso zadovoljni. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da to ni pošteno do zaposlenih v občinski upravi, ki so aktivni 

in delajo res veliko. 

Oton Lahajnar je dejal, da prosi, če se navede konkretne stvari. 

Stanko Močnik je še enkrat predlagal, naj to obravnavajo sveti KS ter naj o tem napišejo 

ustrezen zapisnik, če se s tem strinjajo. 

Silvo Jeram je dejal, da se strinja ter naj posamezne KS to obravnavajo in sprejmejo ustrezne 

sklepe. 

Luka Podobnik je vprašal, če so opredeljene tudi volilne enote po posameznih KS. 

Oton Lahajnar je dejal, da to v naslednji točki obravnava odlok. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o spremembi in dopolnitvi Statuta Občine Cerkno v prvi 

obravnavi.   

                                                                                              (10 glasov ZA) 

 

Ad 7.:  Odlok o volitvah v svete krajevnih skupnosti na območju Občine Cerkno – prva 

obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter povedal, da se bo v 

bistvu sprejemal nov odlok. V tem odloku gre za število volilnih enot znotraj neke krajevne 

skupnosti, kjer se je pojavil velik problem razpršenosti. 

Rok Obid je vprašal, če se lahko odloči vsaka posamezna krajevna skupnost samostojno ali 

mora biti to enotno za vse krajevne skupnosti v občini. 

Oton Lahajnar je dejal, da se boji, da bodo apetiti preveliki, sicer pa se predlaga, da je ena 

krajevna skupnost, ena volilna enota, razen za Cerkno, kjer pa je logično zakaj sta dve. 

Silvo Jeram je dejal, da lahko kandidira vsak, težko pa nekdo, ki že vnaprej ve, da ne bo 

izvoljen (sploh iz manjših zaselkov). 

Stanko Močnik je dejal, da je ravno iz tega razloga prav, da posamezne krajevne skupnosti 

podajo svoja stališča. 



Silvo Jeram je dejal, da je dejstvo, da morajo posamezne krajevne skupnosti poskrbeti za to, 

da pridobijo kandidate.  

David  Bašelj je dejal, da je potrebna fleksibilnost in morajo delati na tem. Zato je potrebno, 

da se tudi znotraj posamezne krajevne skupnosti zadeve predebatira in potrebno se je 

zavedati, da je število članov, ki je trenutno potrebno, res težko pridobiti. Sicer pa je v veliki 

meri veliko odvisno od posamezne krajevne skupnosti, koliko je aktivna in morajo z 

izvolitvijo sprejeti tudi določene odgovornosti. Ne samo člani svetov krajevnih skupnosti, to 

odgovornost morajo sprejeti tudi svetniki in tudi oni bi morali nagovarjati krajane. 

Oton Lahajnar je dejal, da če je človek pravi, ga bodo gotovo podprli. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je predlog odloka potrdil in 

predlagajo občinskemu svetu potrditev. 

Ivan Mavri je vprašal, če se bo potemtakem spremenilo tako število članov, kot število 

volilnih enot. 

Oton Lahajnar je dejal, da drži.   

Ivan Mavri je dejal, da gre za kar radikalen poseg in po njegovem mnenju bi morali gledati 

na to, da bi ljudi bolj motivirali, saj so preveč pasivni.  

Oton Lahajnar je dejal, da bi samo radi dosegli, da bi bile volitve bolj odprte.    

Jure Magajne je dejal, da je ljudi potrebno vzpodbujati in jih ozaveščati. Sicer pa je 

pomembno to, da so še naprej zastopani vsi zaselki iz krajevne skupnosti. 

Stanko Močnik je dejal, da naj sveti krajevnih skupnosti to vse skupaj obravnavajo in podajo 

svoje sklepe, za kar bodo morali sprejeti tudi svoj del odgovornosti. 

Luka Podobnik je dejal, da morajo biti občani kritični do tistih, ki bodo izvoljeni. Sicer pa 

mora biti zadeva vsekakor usklajena s sveti krajevnih skupnosti. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o volitvah v svete krajevnih skupnosti na območju 

Občine Cerkno v prvi obravnavi.   

                                                                                           (10 glasov ZA, 1 glas PROTI) 

 

Ad 8.:  Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave občine Cerkno – 

skrajšani postopek 

 

Luka Podobnik je pojasnil glasovanje občinskega sveta po skrajšanem postopku. 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju razložil, da je potrebno najprej glasovati, če se občinski 

svet strinja, da se odlok obravnava po skrajšanem postopku. Sicer pa predlagajo skrajšanji 

postopek iz razloga, da se bo lahko čimprej obravnaval proračun za letošnje leto.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k skrajšanem postopku. 

 

Sprejet je bil SKLEP 1 : 

Občinski svet je potrdil, da se Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske 

uprave občine Cerkno obravnava po skrajšanem postopku. 

                                                                                           (13 glasov ZA) 

 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki predlaga občinskemu svetu 

potrditev.  

Stanko Močnik je vprašal kako so si stvari zamislili glede vodstva občinske uprave. 

Oton Lahajnar je dejal, da bi po eni opciji definirali katere službe so organizirane in 

predlagajo samo to, da se ta združena služba imenuje Služba za gospodarstvo, okolje in 



prostor z režijskim obratom. Druga opcija pa je, da bi samo definirali s katerimi področji se 

občinska uprava ukvarja, potem pa službe niso nič definirane. 

Stanko Močnik je dejal, da se s tem strinja, ga pa zanima kako bi bilo definirano vodstvo 

občinske uprave. 

Oton Lahajnar je dejal, da je gotovo v samem vodstvu direktor ter tajnica občinske uprave. 

Potem pa so službe, ki nimajo svojih vodij, ker so premajhne, razen znotraj režijskega obrata, 

kjer pa se ocenjuje, da bi moral biti nekdo, ki bi to koordiniral.  

Stanko Močnik je dejal, da pozdravlja predlog glede režijskega obrata. 

Župan Gašper Uršič je vprašal katera varianta jim je bližje. 

Ivan Mavri je vprašal, kaj bo po njihovem mnenju prineslo večji izplen. 

Oton Lahajnar je dejal, da je popolnoma vseeno.  

Stanko Močnik je dejal, da je združevanje gotovo dobro. Bilo bi pa super, da bi pripravili 

analizo koliko trenutno stanejo zunanji izvajalci. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje o predlagani varianti v 5. členu. 

 

Sprejet je bil SKLEP 2: 

Občinski svet je potrdil prvo varianto.   

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP 3: 

Občinski svet je potrdil Odlok o organizaciji in delovnem področju Občinske uprave 

občine Cerkno po skrajšanem postopku.   

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Seja je bila ob 20.15 uri prekinjena za 10 minut in se je nadaljevala po pavzi.  

 

 

Ad 9.: Odlok o spremembah in dopolnitvah 05 Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

Občine Cerkno 

 

Mojca Gros je povedala, da je bil sklep o začetku priprave sprememb OPN-ja sprejet že maja 

2018 in trenutno je postopek v zaključni fazi, saj so pridobljena vsa pozitivna mnenja in 

predlog je usklajen. 

Nina Lipušček je v nadaljevanju predstavila pete spremembe in dopolnitve občinskega 

prostorskega načrta občine Cerkno. Podala je bistvene vsebinske spremembe, ki jih 

sprememba OPN-ja prinaša ter sam postopek sprejemanja OPN-ja. Sam postopek je bil peljan 

še po Zakonu o prostorskem načrtovanju (ker se je postopek pričel v letu 2018). Sicer se je 

prostorska zakonodaja medtem spremenila in je trenutno v veljavi Zakon o urejanju prostora 

3. Pri samem postopku je bilo potrebno izdelati celovito presojo vplivov na okolje, čeprav so 

pričakovali, da to ne bo potrebno. Gre za vzporedni postopek, ki teče z OPN-jem, vsebinsko 

pa gre še za dodaten vsebinski nadzor samega prostorskega akta. Gre pa za dodatno časovno 

in tudi finančno obremenitev.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je odlok 

obravnaval, o njem razpravljal in predlaga občinskemu svetu potrditev. Sam odlok je bil s 

strani ga. Gros korektno in razumljivo predstavljen; so pa naknadno dobili dopis s strani 

podjetnikov in bo zato potrebno pojasnili nekaj zadev. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je sprejel kar nekaj 

popravkov ter predlagajo občinskemu svetu potrditev.  



David Bašelj je glede dopisa podjetnikov, ki imajo poslovne prostore pri stari ETI dejal, da je 

strah, da se bo tam delal stanovanjski del, saj imajo prehode težkih kamionov in bo to za 

stanovalce moteče. Izpostavili so tudi hrup in podali bojazen, da bodo zaradi vsega tega vedno 

bolj omejeni. Zanimalo ga je, če je bilo s strani občine premalo komunikacije oz. zakaj je 

prišlo do tega dopisa, ki poraja veliko dvomov. 

Mojca Gros je dejala, da tako kot je bilo predstavljeno na odboru, je bilo predstavljeno na 

korekten način in dopis je interpretacija podjetnikov. Kar se tiče bivalnih prostorov, po 

samem OPN-ju to na tem mestu ni dopustno. Po prvem načrtu, so bila tam res mišljena 

stanovanja, ki so jih kasneje takoj izločili. Kar se tiče dostopa imajo podjetniki služnosti po 

obstoječi poti in občina jim tega dostopa ne bo zapirala oz. bo dostop možen. Glede hrupa, je 

ta cona v bistvu že sedaj omejena z vseh strani s stanovanjskimi območji in na levi strani gre 

celo za bivanjske prostore, ki so praktično čisto zraven. V teh območjih je dopustna 3 stopnja 

hrupa. 

Stanko Močnik je vprašal, če bodo lahko gradili halo na teh parkiriščih. 

Mojca Gros je dejala, da dejansko toliko sploh ne morejo dozidati, ker v vsakem primeru 

rabijo parkirišča. Sicer pa halo lahko gradijo, če bodo zadostili vsem pogojem OPN. 

Nina Lipušček je dejala, da bi jo teoretično lahko gradili, praktično pa ne, ker ne bodo 

dosegli faktorja izrabe.  

Stanko Močnik je dejal, da so iz gospodarske cone izvzeli del območja in kje je predvideno 

nadomestno območje za ta del, ki so ga izvzeli in veliko manjših podjetnikov bi si želelo 

graditi, pa ne morejo. Dodal je, da ga skrbi kar je rekel g. Bašelj, kaj bo v primeru, če se 

podjetniki pritožijo.  

Mojca Gros je dejala, da je še veliko nepozidanih zemljišč.  OPPN  je bil sprejet 2008 in od 

takrat ni bilo zgrajene niti ene industrijske stavbe na teh območjih. Sicer pa so podjetniki v 

dopisu zapisali v smislu, da so kupili te prostore, popolnoma brez vedenja, da bo na tem 

mestu zdravstvena postaja, kupili pa so jih za tem, ko je občina že imela zagotovljen denar za 

nakup te stavbe z namenom selitve zdravstvene postaje.   

Župan Gašper Uršič je v nadaljevanju pojasnil kako je kronološko potekal nakup stavbe za 

zdravstveno postajo. OPN je bil sprejet 2013 in urbanistični načrt je predvideval namensko 

rabo gospodarske cone. 17.8.2016 je podjetje LOS kupilo stavbo v tem delu, aprila 2017 pa je 

občina Cerkno namenila 250.000 € za nakup upravne stavbe ETE za namene zdravstvene 

postaje Cerkno in 29.11.2017 je občina tudi kupila upravno stavbo s pripadajočim 

zemljiščem. 17.1.2018 je podjetje Stotnkar kupilo stavbe v tem delu in kasneje 5.6.2018 še 

podjetje Settrade. Poudaril je, da navajati dejstvo, da se za gradnjo zdravstvene postaje ni 

vedelo, ni korektno.  

Domen Uršič je dejal, da je bila cena za nakup stavbe ugodna in na seji, se je ob sprejemanju 

proračuna povedalo, da se bo stavba kupila z namenom selitve zdravstvene postaje in svetniki 

so takrat soglasno nakup tudi potrdili. Kar se tiče same cone, je bilo že v preteklosti to 

območje precej obremenjeno s hrupom.  

Stanko Močnik je vprašal, kaj to pomeni, če bodo rušili te postopke.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da bi bil v primeru tožb presenečen, da bi bile te proti ureditvi 

zdravstvene postaje in bi morali npr. za to plačati še neko odškodnino. Sicer pa to ne zadrži 

pridobitve gradbenega dovoljenja; ampak se samo podaljša postopek.  

Stanko Močnik je dejal, da je mislil, da je zadeva rešene in so stvari s podjetniki usklajene. 

Mojca Gros je dejala, da so povedali, da so določene težave in zadeve usklajujejo. Kar se tiče 

prestrukturiranja, na kar se tudi sklicujejo, je povedala, da ti ne moreš prestrukturirat nečesa 

kar ni tvoje. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so zadeve napisane zelo prilagodljivo.  

Stanko Močnik je dejal, da so gotovo vsi svetniki za to, da se uredi zdravstvena postaja. S 

samim odlokom pa spreminjajo tudi namembnost obstoječega zemljišča. Vprašal je, kaj se bo 

naredilo v primeru, da se zadeva zakomplicira.  



Nina Lipušček je povedala, da je na tem mestu tako široka namenska raba, da bi teoretično 

omogočila tudi gradnjo novega. 

Silvo Jeram je vprašal, če so podjetniki kdaj podali tudi predlog za odkup te stavbe.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je poslal dopis, da se lahko omogoči ogled stavbe s 

cenilcem z vnaprej določenim terminom, vendar predlog do občine ni prišel.  

Stanko Močnik je dejal, da so v dilemi oz. se sprašujejo, kaj je dejansko res.  

Domen Uršič je dejal, da glede na to, da so vsi soglasodajalci podali svoje mnenje to pomeni, 

da zadeva velja. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je prišlo po njegovem mnenju za nerazumevanje prejšnjega 

urbanističnega načrta. Sicer pa je zadeva strokovno utemeljena in soglasja so pridobljena. 

Ivan Mavri je dejal, da trditi, da je v Cerknem dovolj industrijskih in proizvodnih površin 

dovolj ne morejo, saj jih manjka. V občini potrebujejo delodajalce, potrebujejo pa tudi 

zdravstveni dom in sedaj so pred neko nemogočo dilemo kaj ima tukaj prednost. Vsekakor pa 

zadeva ne pelje nikamor. Predlagal je, da se s podjetniki stopi v kontakt in se jim nekaj 

ponudi, ker gre za ljudi, ki nenazadnje zagotavljajo občanom kruh. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so zadeve jasne in občina jim je tudi stopila nasproti, kljub 

nekaterim višjim zahtevam in izplen je na konec koncev za vse dober.  

Ivan Mavri je vprašal če je CE09 stavbno zemljišče. 

Nina Lipušček je pojasnila, da je bilo na tem mestu že od leta 1980 mišljeno več možnosti, 

od stanovanjskih gradenj, do doma upokojencev.  

Stanko Močnik je vprašal, kaj bo v primeru, če se toliko zakomplicira, da bodo problemi. 

Stanko Gosar je vprašal, če obstaja kakršnakoli možnost, da se zaustavi gradnja. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da obstaja možnost, da se postopek zavleče. V vsakem 

primeru, pa bo trajalo dlje v primeru, da občina prične iskati nov prostor. 

Mojca Gros je dejala, da se je potrebno zavedati, da bodo morali v vsakem primeru z njimi 

sodelovati. Bodo pa morali tudi oni razumeti določene stvari. 

David Bašelj je dejal, da po njegovem mnenju ne gre za nobeno tako zadevo, ki se je ne bi 

dalo rešiti in kar se je on pogovarjal, ni nihče proti zdravstveni postaji, pogrešajo pa samo 

komunikacijo in bojijo se tega, ko se govori o centralnih dejavnostih. Vsekakor pa je potrebno 

postaviti neko mejo in ni dopustno, da grejo zadevi samo kontra. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se je potrebno zavedati, da ne morejo imeti samo zahtev, 

brez, da na drugi strani tudi kaj popustiš. 

Mojca Gros je dejala, da to ni namenjeno samo  zdravstveni dejavnosti, če bi bila na tem 

mestu namenska raba CDZ, bi bile zahteve precej strožje, kot sedaj, ko je nabor dejavnosti 

precej ohlapen. 

Stanko Močnik je dejal, da bi po njegovem mnenju na tem mestu morali pustiti gospodarsko 

dejavnost, ker je obstoječi zdravstveni dom pa vidi kombinacijo z domom upokojencev. Bil je 

mnenja, da bi morali tudi s strani zdravstvenega doma pristopiti k stvari bolj aktivno.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da zdravstveni dom lepo sodeluje in pri zadevi pomaga. 

Luka Podobnik je dejal, da je gotovo v javnem interesu, da se uredi zdravstvena postaja v 

Cerknem. Je pa pri vsem tem opaziti, da manjka prava komunikacija. Poudaril je, da mora biti 

javni interes pred zasebnim. 

Domen Uršič je dejal, da je komunikacija vedno dvostranska in v Cerknem je najlažje reči, da 

občina nekaj ne naredi, hkrati pa je potrebno vedeti, da je obseg nalog, ki jih ima občinska 

uprava v primerjavi, s kako drugo občinsko upravo res ogromen. Javni interes je tisti kar 

zagovarja občinska uprava, župan in vsi svetniki in mora biti na prvem mestu. 

Ivan Mavri je dejal, da se sprašuje kaj konkretno narediti in bi mogoče morala ena skupina 

ljudi stopiti do teh podjetnikov in bi se z njimi pogovorili. Potrebno bo najti nek skupni 

dialog. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da morajo zadeve peljati strokovne službe.  



Stanko Močnik je dejal, da se strinja in je prav, da to peljejo strokovne službe. Sicer pa se jih 

lahko povabi in se o stvari pogovorijo, saj nenazadnje tudi za njih ni lahko. 

Rok Obid je dejal, da se morajo zavedati, da se jim nič ne jemlje. 

Stanko Močnik je dejal, da ukinjajo v Trebenčah območje za smeti in zato se mu poraja 

vprašanje kje bodo lahko potem naredili nek ustrezen zbirni center. Z načinom, ko se vse 

ukinja, vidi velike probleme, saj se vse draži. 

Rok Obid je dejal, da je območje za smeti že določeno in sicer proti Laznicam. 

Stanko Močnik je dejal, da je bilo na tem mestu mišljeno samo za začasno odlaganje.  

Mojca Gros je dejala, da to ni bilo mišljeno samo za začasno odlaganje in sicer je bilo 

mišljeno za izkope. 

Stanko Močnik je opozoril, da bi na ta način lahko odvažali enkrat in ne desetkat kot se to 

dela sedaj. 

David Bašelj je vprašal, kaj je mišljeno v vasi Zakriž in če se to ukinja. 

Mojca Gros je pojasnila, da na tem mestu samo ne velja več OPPN, se pa nič ne ukinja.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o spremembah in dopolnitvah 05 Odloka o občinskem 

prostorskem načrtu Občine Cerkno.   

                                                                                              (9 glasov ZA) 

 

 

Ad 10.: Odlok o spremembi Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini 

Cerkno – prva obravnava 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju pojasnil točko dnevnega reda in razložil, da gre samo za 

dopolnitev 32. člena in sicer, da se doda odstavek, da bodo zadeve bolj jasne. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki predlaga občinskemu svetu 

potrditev. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter predlaga 

občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o spremembi Odloka o pokopališki in pogrebni 

dejavnosti v Občini Cerkno v prvi obravnavi.  

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 11.: Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega podjetja Regijski 

center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o. 

 

Oton Lahajnar je v nadaljevanju pojasnil točko dnevnega reda in sicer gre za postopek, da se 

regijski center ukine iz razloga ker regijski center sploh ni nikoli zaživel in pravna oseba 

dejansko sploh ni obstajala. 

Stanko Močnik je vprašal kaj je z denarjem, ki je bil za to namenjen ter če so to sploh kaj 

komentirali, saj je izpuhtelo 80 MIO. 

Domen Uršič je dejal, da se je zadeva prenesla na Ljubljano. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki predlaga občinskemu svetu 

potrditev. 



David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter predlaga 

občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Odlok o prenehanju veljavnosti Odloka o ustanovitvi javnega 

podjetja Regijski center za ravnanje z odpadki Nova Gorica d.o.o.  

                                                                                              (13 glasov ZA) 
 

Ad 12.: Pobude in vprašanja 

 

Župan Gašper Uršič je vprašal, glede zastavljenih vprašanj, na katere so dobili odgovore ter 

če zadeva funkcionira kot je treba.  

David Bašelj je glede slavnostne akademije Partizanskih smučin dejal, da protestira proti 

takim govorom, kot je bil na tej akademiji in si tega nikakor ne smejo dovoliti. Sicer pa je 

prireditev kot tako pohvalil. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je z delom organizacijskega odbora že govoril in se 

strinjajo, da je res potrebno paziti na izbor besed. Sami pa morajo paziti tudi z izborom 

govornikov. 

Stanko Močnik je ponovno opozoril na zadevo okrog balinišča ter dejal, da je to potrebno 

nujno urediti. 

David Bašelj je dejal, da je potrebno razčistiti, kam se bo balinarje prestavilo. 

Silvo Jeram je vprašal kako je z meritvami v Laharni ter ureditvijo odseka ovinka na 

Bukovem. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil sestanek v prejšnjem tednu. 

Jure Magajne je vprašal kako je s predvajanjem sej v živo, če so za ali ne. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da zadevo preverja direktor. 

 

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 22.05 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 

 

 

 

 

 


